



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Datum: 240701

Sammanfattning från styrelsemöte

Tid: 18.00

Plats: Digitalt

- Vi går igenom ekonomin och pratar igenom hur vi ska sammanställa en halvårsrapport. Vi diskuterar att vi behöver ha en genomgång där vi alla i styrelsen kan få lära oss hur en kontoplan ser ut och hur man fördelar kostnader och intäkter. Vi beslutar att vi skall ha en lärgrupp för att gå igenom ekonomin ordentligt.
- Vi pratar om vikten av att se möjligheter att ha fler lärgrupper för att vi skall kunna ansöka om medel framöver som kan gynna medlemmarna på sikt.
- Vi går igenom hur evenemangsansökan ser ut och hur vi kan förtydliga och förenkla för den som vi göra en aktivitet. En lathund har skapats som man som medlem skall kunna klicka på då man vill hålla i en aktivitet. Lathunden ska underlätta för att kunna lämna korrekt information när man skickar in ansökan till styrelsen. Vi beslutade om att fastställa rutin och lathund för att underlätta.

Vi diskuterar även hur rutinen ser ut då man anmäler sig för att delta på en aktivitet. Rutinen är bra och behöver inte förändras, däremot vill vi förenkla handhavandet av anmälningsavgifterna som ska komma in i samband med att man anmäler sig till en aktivitet. Vi beslutar att i samband med att man anmäler sig så skickas man vidare direkt för betalning. Detta säkerställer att rutinen som redan finns är enklare att följa och kassören får enklare att redovisa intäkter för aktiviteter.

- Föreningen har något som kallas stående beslut. Dessa beslut finns för att underlätta beslutsförandet under innevarande år. Vi har en tid arbetat med att förenkla texten så att den blir mer begriplig och enklare att förstå. Vi beslutade att den förenklade texten skulle gälla under året.
- Tävlingsgruppen informerade om vad de håller på med just nu. KM är på gång och Petra informerar om vad som är planerat. Vi pratar även om att vi skulle behöva investera i till exempel nya bord som används på tävlingar. De vi har nu är jättetunga och svåra att hantera så nya lättare bord behövs. Även frågan om att låna ut Gandurs saker till externa aktörer som hyr banan diskuterades. Vi beslutade att generellt inte låna ut till externa arrangörer.



Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Datum: 240701

Sammanfattning från styrelsemöte

Tid: 18.00

Plats: Digitalt

- Vi har fått önskemål från medlemmar om att man skulle vilja kunna köpa klistermärken och tygmärken med Gandurs logga och det tycker vi är positivt. Vi beslutar att kolla var man köpa in sådant och tycker att det vore en bra idé att till exempel sälja sådant på tävlingar framöver.
- Vi har fått in en evenemangsansökan sedan sist, en passkurs. Den får tummen upp av styrelsen.
- Vi bestämde att hela styrelsen ska finnas på plats under tävlingen Gandurkampen.
- Vi diskuterar frågan kring bidrag för olika utbildningar.
Vi tycker det vore bra om det fanns ett stående beslut som är tydligt gällande bidrag för genomförda utbildningar. Vi kommer arbeta med formulering för att det ska bli enkelt för alla att förstå vad man kan förvänta sig.
- Nästa gång ses vi den 5 augusti digitalt

Undrar ni något ang de vi diskuterat eller har ni andra funderingar så är ni välkomna att höra av er på ordforande@gandur.se

Nu önskar vi alla en härlig sommar och hoppas att vi ses i Bruces skog. Vill ni vara med på något styrelsemöte så hör av er till ordforande@gandur.se